
Trije objekti pod streho
Po nekaj mesečnem presledku je

26 decembra zasedala skupščina
skupnosti samoprispevka III. Bila je
to peta seja skupščine. na kateri so
deiegati obravnavali izvajanje pro-
grama gradnje objektov, ki ga je za
leto 1983 sprejela skupžčina na
svojem četrtem zasedanju v mese-
cu februarju lani

Program je prodvideval začetek
gradnje 25 objektov, od katerih so
bili predani namenu trije, in sicer
OŠ Milan šušteršič, OS Jože Mo-
škrič in šola Karel Destovnik-Kajuh.
Navedeni objekti so bili zgrajeni v
pogodbenem roku, eden celo dva

meseca pred rokom (OŠ Jože Mo-
škrič). Izvajalci gradbenih del SGP
Grosuplje. GP Kamnik in SGD Be-
ton Zasavje so želi pohvalo in jih je
bežigrajska delegacija še posebej
štela za zgleden primer korektnega
sod^lovanja in obnašanja.

Žal pa je bilo lani tudi nekaj zaka-
snitev, kar velja predvsem (in še
vedno) za vrtac Ivan Kavčič, ki bi
moral biti po terminskem planu na-
red že 29. novembra 1983. Zaradi
šestmesečne zamude pri dostavi
projektov za pridobitev gradbene-
ga dovoljenja je bilo treba prestavi-
ti dokončo zgraditev vrtca v letošnji
Januar. Vendar pa je tudi ta čas
vprašljiv. Po ugotovitvah bežigraj-
ske delegacije, ki jih je posredovala
na skupščini, so namreč spet na-
stali zapleti okrog projektov.

Nekaj zamude (en mesec in pol)
je tudi pri gradnji vrtca Gmajna-
Crnuče. Začeli so ga graditi v okto-
bru in mora biti po pogodbi zgrajen
avgusta letos.

Kar zadeva začetek gradnje osta-
lih objektov, so - razen v treh pri-
merih - potekala dela po termin-
skih planih.

Zaradi objektivnih razlogov (in-
terventni zakon o zaščiti kmetijskih
zemljišč, finančne zadrege) ni bilo
moč začeti lani graditi treh osnov-
nih šol - Stožice, Zg. Kašelj in Bra-
tov Babnik. Kar zadeva osnovno
šolo Stožice, je bila izbrana nova
lokacija in bo po dogovoru zgrajen
prizidek k šoli Danile Kumar. Te
spremembe so narekovale pripravo
nove dokumentacije; prizidek bodo
začeli graditi letos. Glede na spre-
membo iokacije /e bežigrajska de-
legacija opozorila skupščino na
okrnjene zelene površine in zavzela
stališfie, naj se na ustreznih foru-

mih mesta Ljubljane preveri mož-
nost financiranja dodatnih površin,
saj je prvotna lokaclja izpadla zato,
kar ni bil sprejet zazidalni načrt BS-
8.

Delegati so se v popolnostl stri-
njali z odločitvijo izvršnega odbora,
da je kot pooblaščeni investitor
prekinil nadaljnje poslovno sodelo-
vanjn s tistimi projektantskimi or-
ganizacijami, ki niso izpolnjevale
pogodbenih obveznosti, zaradi če-
sar so pri gradnji objektov samo-
prispevka III nastale velike zamude.

Brez pripomb so delegati sprejeli
finančno poročilo za obdobje od
januarja do konec septembra 1983,
ki je bilo, kot vse drugo gradivo,
izredno pregledno pripravljeno.

V devetih mesecih lanskega leta
so znašali prihodki skupnosti sa-
moprispevka III 959 639.414,80 din,
odhodki pa 938.795.500.10 dininje
bilo na žiro računu septembra 1983
stanje 20.879.914,70 din. Devetme-
sečni dotok sredstev iz 1,5% pri-
spevne stopnje je znašal
493.923.677,10 all 84,4% od celot-
nega planiranega dotoka. Dotok iz
prispevne stopnje je bil za leto 1983
planiran v znesku 585.000.000 di-
narjev. EDA KPMAVLI


